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        博利源公司是一家致力于泵类、鼓风机、环保设备设计研发，生产销售及国际贸易

为一体的高科技企业。在扬州设立了加工厂：江苏博利源机械有限公司，并逐步取得了

生产许可证、ISO9000认证、产品CE认证。公司一贯秉持服务客户的理念，满足客户需

求，不断要求自我成长，为了提升产品品质，持续创新和引进先进设计理念，不断完善

产品更新。目前博利源旗下有两大品牌：博利源泵浦和锦田泵浦。其中博利源泵浦为江

浙沪厂家直销品牌，锦田泵浦是全国联售的新品牌。目前公司主要产品有五大系列：

   一、泵系列：潜水泵、潜水轴流泵、陆上型污水泵、陆上型清水泵、耐酸碱泵；

   二、鼓风机系列：三叶罗茨鼓风机、负压型三叶罗茨鼓风机；

   三、搅拌推流系列：潜水搅拌器、低速推流器、双曲面搅拌机；

    四、固液分离系列：带式压滤机、叠螺脱水机、泡药机；

    五、曝气盘：单膜片式曝气盘。

       Boliyuan is a company dedicated to the pump, blower, environmental equipment 

design and development, production and sales and international trade as one of the 

high-tech enterprises. Established a processing plant in Yangzhou: Jiangsu Boliyuan 

Machinery Co. , Ltd. , and gradually obtained the production license, ISO9000 

certification, product CE certification. The company has been adhering to the 

concept of customer service, to meet customer needs, and constantly request self-

growth, in order to improve product quality, continuous innovation and the 

introduction of advanced design concepts, and constantly improve product updates. 

Borgen currently has two brands: Borgen pumps and Nishikida pumps. Boliyuan 

pump for Jiangsu, Zhejiang and Shanghai Manufacturers direct brand, Nishikida 

pump is a new brand sold nationwide. At present the company's main products are 

five series: first, pump series: 

     1、submersible pumps, submersible axial flow pumps, land-based sewage pumps, 

land-based water pumps, acid and alkali pumps; 

     2, blower series: three-blade Roots-type supercharger, negative pressure three-

blade Roots-type supercharger; 

     3, Mixing Push flow series: submersible mixer, low-speed Pusher, hyperboloid 

mixer; SOLID-LIQUID SEPARATION SERIES: 

     4、Belt filter press, screw dehydrator, blister machine; 

     5, aerator disk: Single Membrane aerator disk.
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